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MEMO 

 
 

Algemeen 

Aan Samenkracht Klankbordgroep ouders 

Van Afke Jong 

Datum 26-1-2023 

Verspreiden Ja 

Kenmerk 23.0000499 

 

Wat waren de thema’s die besproken zijn? 

✓ Project aanpak wachttijden 

 

Wat heeft de bijeenkomst opgeleverd? 

✓ Aanpak wachttijden: 

o Wachtlijsten zijn al lang een groot probleem in de jeugdzorg. Tegelijk hebben 

gemeenten er nog onvoldoende grip op. Landelijk is een aanpak ingericht om de 

wachttijden in zicht te krijgen en het probleem beter te begrijpen. Daarvoor is een 

landelijk ondersteuningsteam; Team Aanpak Wachttijden- Ondersteuningsteam Zorg 

voor de Jeugd. De Regio Gooi en Vechtstreek wil één van de 4 regio’s worden die 

geholpen gaat worden door het landelijk team. In december is een eerste workshop 

geweest. Daarbij waren jongeren en ouders nog niet betrokken. 

o Er zijn vragen over de context; is er gekeken naar vergelijking met het buitenland, op 

welke wijze voert de Regio contractbeheer uit, weet men zeker dat de middelen naar 

de zorg gaan en wordt ook de huidige cultuur waarin iedere professional maar een 

klein stukje kan doen meegenomen? 

o De leden van de klankbordgroep hebben te maken gehad met wachtlijsten en vertellen 

welk gevolgen dit voor hen heeft gehad. Het gevoel is dat je van het kastje naar de 

muur wordt gestuurd omdat niemand verantwoordelijkheid durft te nemen. Doordat 

niet voldoende geluisterd wordt naar de vraag komen mensen op de verkeerde plek 

terecht; met als gevolg dat de hulp niet aansluit en er een doorverwijzing volgt of dat 

de situatie escaleert en/of er uiteindelijk helemaal geen (juiste) hulp is. Men vraagt 

zich af of er niet teveel kaders zijn. Advies is om een expert te laten triageren en 

daarna vanuit vertrouwen en mandaat aan de slag te kunnen.  

 

Wat gaat er met de input gebeuren en op welke termijn? 

De input wordt verwerkt in het voorstel aanpak wachttijden dat aan de gemeenten wordt voorgelegd. 

In volgende bijeenkomsten zal een terugkoppeling plaatsvinden en/of zaken aan de klankbordgroep 

worden voorgelegd.  

Verzoek van de klankbordgroep is om eens kennis te maken met een contractbeheerder om meer te 

weten over hun werk.  

 

Komt er een vervolg(bijeenkomst)? 

Er zijn 4 bijeenkomsten per jaar. Wil je ook deelnemen? Meld je aan bij: samenkracht@regiogv.nl of 

a.jong@regiogv.nl 
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